



Bestyrelsesmøde mandag den 13. januar 2025, kl. 18:00.

Afholdes i [Sportsbyen, Sports alle 1, 4300 Holbæk](#) – ”Skolestuen”

Referat

1. Valg af referent, og underskrivelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde den 9. december 2024.
Referent: Anette Kalle Larsen.

2. Indgående mail (se liste på side 2) – til orientering og debat
Alle mails gennemgået.

3. Forberedelse af generalforsamling (Alle)

3.1. Dato og form

Afholdes fredag den 21. februar 2025 kl. 17.45, hvor vi starter med fælles spisning og herefter indkaldelse til generalforsamling kl. 18.30 i Foreningshuset, Bjergmarkskolen.

3.2. Indkaldelse

Under forberedelse af formanden.

3.3. Regnskab og budget

Budgetposter sendes til kassereren senest 31. januar (både indtægter og udgifter).

3.4. Beretning og planer

Beretning og planer sendes til formanden senest 31. januar.

4. Kassererposten – hvad gør vi? (Alle)
Vi er stadig på udkig efter en egnet kandidat.

5. Divisionsmatch på Møn – bustransport? (Alle)
Anette og Finn undersøger omkostningerne til en bus. Vi skal også have undersøgt om folk er med på en busløsning eller om de foretrækker at køre selv. Der vil blive brugerbetaling.

6. Orientering fra udvalgene

6.1. Økonomi (Martin)

Svagt faldende medlemstal.

6.2. Stævneudvalg (Finn)

Positive tilbagemeldinger på nytårsdysten og et pænt overskud på 4.900 kr. Løbet videreføres men rykkes til en dag i januar – i 2026 den 4. januar i Kårup Skov.

Vi ønsker at afholde Odsherred Orienteering Open i samarbejde med OK Roskilde som vi afventer svar fra. Vi har ansøgt om at afholde divisionsmatch i 2026, som formodentlig bliver i Annebjerg Skov samt DM i hold 2030.



Ønsker indkøb af nyt materiel (stativer mv.).

6.3. Aktivitetsudvalg (Anette)

Veloverstået klubfest med uddeling af årets klubpokaler og årets medlem 2024.

Udvalget mødes primo februar og planlægger årets aktiviteter.

Årets klubmesterskaber med efterfølgende klubfest er planlagt til lørdag den 4. oktober.

6.4. Rekrutteringsudvalg (Anette)

Bjark har godt gang i ny rekrutteringskampagne på Facebook.

Vi vil gerne udvide vores kampagner med opslag på Instagram men mangler en kompetence her.

6.5. Træningsudvalg (Astrid)

Vi er ved at rekruttere banelæggere til årets lørdagstræninger.

Vi har opstartet styrketræning for klubbens børn og unge hver fredag eftermiddag i samarbejde med Anna fra Holbæk Alliancen.

6.6. Ungdomsudvalg (Astrid)

Vi mangler en klubrepræsentant i Østkredsens Ungdomsudvalg.

6.7. Kortudvalg (Jan)

Opdatering af Munkholmkortet er undervejs. Kongsøre skal færdiggøres, og vi skal have planlagt opdatering af Kårup og Jyderup. Stokkeberg-oplæg i proces.

7. Andre igangværende projekter

7.1. Depot på Hybenvang (Jan)

Alt materiel er placeret i midlertidig container.

7.2. Afvikling af Find-vej projekter – status (Jan)

Intet nyt.

7.3. Evt. nyt regnskabssystem (Martin)

Intet nyt.

8. Eventuelt

Generelt skal vi blive bedre til at uddelegere opgaver fra de forskellige udvalg, så det ikke ender med at det er bestyrelsesrepræsentanterne i udvalgene, der står med alle opgaver.

Der er klubledermøde den 27. januar. Repræsentantskabsmøde den 1. marts.

Vi vil opfordre til at vi sammen tager til OTØ-træninger, natcup mv.

9. Næste møde

9.1. Dato og sted

Sættes efter generalforsamlingen, når den nye bestyrelse skal konstituere sig.

9.2. Emner til dagsordenen